
Zápis z 8. zasedání AS FIM ze dne 15. 4. 2009 
 
Přítomni: Pražák Pavel, Milková Eva, Malý Filip, Bureš Vladimír, Chaloupská Pavlína, 
Mohelská Hana,  Košťál Ondřej, Vejsadová Alena,  
Hosté: Janeček Václav, Poulová Petra, Kozel Tomáš, Šrámková Hana 
Omluveni: Havlík Martin  
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Výroční zpráva o činnosti FIM za rok 2008 
3. Výroční zpráva o hospodaření FIM za rok 2008 
4. Rozpočet FIM na rok 2009 
5. Různé  
 

Průběh jednání: 
Bod 1: Zahájení – Dr. Pražák  
 
Předseda AS FIM přivítal senátory a hosty a zahájil jednání dle navrženého programu.  
 
Bod 2: Výroční zpráva o činnosti FIM za rok 2008 – Dr. Poulová  
 
Dr. Pražák předal slovo p. proděkance Dr. Poulové, která senátory seznámila se všemi body 
Výroční zprávy o činnosti FIM za rok 2008. Mimo jiné bylo uvedeno 

• v roce 2008 na FIM uskutečnily volby do AS FIM a také volby děkana 
• FIM se přestěhoval do nové budovy 
• v roce 2008 absolvovalo FIM 449 studentů 
• FIM se podílela na vzniku a stala se členem Hradeckého IT klastru, první společnou 

akcí IT klastru a FIM byl veletrh pracovních příležitostí HIT kariéra 
• FIM má od roku 2008 dalšího profesora: prof. Slabý; FIM má od roku 2008 sedm 

nových akademických pracovníků s titulem Ph.D. 
• na FIM v roce 2008 proběhla 1 habilitace a byla zahájena 3 řízení ke jmenování 

profesorem 
• na FIM se v roce 2008 řešilo 7 grantových projektů GAČR, FIM se zapojil do řešení 

dalších projektů a grantů, včetně evropských, celkem jich na FIM bylo v roce 2008 
řešeno 27 

• studenti FIM mají k dispozici 301 počítačů na počítačových učebnách  
• FIM pokračuje v tvorbě e-learningových předmětů 
• FIM uspořádala koncert k 15. výročí založení fakulty, společenský večer fakulty a 

zájezdy na divadelní představení 
• na FIM aktivně pracuje Buddy system 
• celou zprávu lze nalézt na N:\UKAZKY\Palanova\VZ\2008 

 
Hlasování: 8 pro návrh – 0 proti 
Výroční zpráva o činnosti FIM za rok 2008 byla schválena jednomyslně. 
 
Bod 3: Výroční zpráva o hospodaření FIM za rok 2008 – Ing. Šrámková 
 
Dr. Pražák předal slovo Ing. Šrámkové, která senátory informovala o hospodaření FIM v roce 
2008. FIM celkově hospodařila s výnosy 107 768 tis. Kč, z toho příspěvek na vzdělávací 
činnost činil zhruba 70%, projekty a granty činily 16%, 7% tvořily vlastní zdroje, 4% použití 



fondů a 3% odpisy. Celkové náklady činily 106 865 tis. Kč. Hospodářský výsledek 902,8 tis. 
Kč bude rozdělen do fondů FIM. Vzhledem k jiné struktuře zaměstnanosti na FIM došlo 
v roce 2008 k mírnému poklesu průměrné mzdy. Dále bylo informováno o fondech FIM. 
Celou zprávu lze nalézt na N:\UKAZKY\Palanova\VZ\2008. 
 
Diskuse: 
- Ing. Bureš - dotaz zda ze zprávy vyplývá nějaké doporučení pro činnost akademických 
pracovníků, případně studentů 
 - Ing. Šrámková – je třeba aktivně publikovat a získávat granty tak, aby na fakultu proudily i 
jiné než přímé platby z MŠMT; tím, že došlo k přestěhování na novou budovu, vznikly větší 
náklady na provoz FIM. 
- Doc. Janeček – je třeba chovat se racionálně a hospodárně 
 
Hlasování: 8 pro návrh – 0 proti 
Výroční zpráva o hospodaření FIM za rok 2008 byla schválena jednomyslně. 
 
Bod 4: Rozpočet FIM na rok 2009 – Ing. Šrámková  
 
Dr. Pražák předal slovo Ing. Šrámkové, které přednesla návrh rozpočetu FIM v roce 2009. 
Rozpočet FIM vychází z návrhu rozpočtu UHK, který byl schválen 8.4. 2009 AS UHK. FIM 
bude hospodařit s dotací 76 785 tis. Kč, předpokládají se příjmy 3 800 tis. a ve fondech FIM 
se počítá s částkou 6 000 tis. Kč. K daným částkám budou ještě připočítány dotace na granty, 
které se na FIM řeší.  
 
Diskuse:  
- Ing. Bureš - jak je to s rezervou ve výši 5% - 10%, kterou pro letošní rok žádalo MŠMT? 
- Ing. Šrámková – v rozpočtech děkanátu a kateder se s ní počítá, ale z pohledu fakulty je 
žádoucí, aby na fakultě zůstala  
- Doc. Milková – jak se projevila spotřeba energie v nové budově na sestavování rozpočtu 
- Ing. Šrámková – vzhledem k jiným budovám UHK, patří nová budova FIM k energeticky 
úspornějším, takže nebylo třeba přistupovat k úpravám 
 
Hlasování: 8 pro návrh – 0 proti 
Rozpočet FIM na rok 2009 byl schválen jednomyslně. 
 
Bod 5: Různé– Dr. Pražák  

 
• Dr. Pražák – vznesl dotaz na termín konání Akademické obce FIM. V diskusi získal 

podporu termín 6.5.2009 od 14,00. Program a místo konání bude upřesněno Dr. Pražákem 
• Mgr. Kozel – informoval o počtech studentů, kteří se hlásí na FIM a budou konat 

přijímací zkoušky tento akademický rok. Bylo podáno 3915 přihlášek. Nárůst hlavně u 
oboru finanční management, mírný pokles u informatických oborů 

• Ing. Janeček  
– pro akreditaci oboru Podniková ekonomika a management bylo vyžádáno doplnění, 
k rozhodnutí dojde v červnu tohoto roku - odpověď na dotaz st. Košťála 
- pro příští akademický rok se počítá s otevřením studia v rámci celoživotního vzdělávaní, 
které bude organizovat IDV FIM, bude se jednat o obory Finanční management, 
management cestovního ruchu a Podniková ekonomika a management, toto studium si 
budou hradit studenti  
- požádal SK AS FIM o zorganizování akce Modrá fakulta dává modrou krev. Dr. Pražák 
přislíbil, že bude návrh tlumočit st. Havlíkovi, který má s organizací této akce zkušenosti. 



- přislíbil zorganizovat akci Snídaně s děkanem, byl navržen termín dopoledne ve středu 
29.4., akce se bude moci zúčastnit 8 studentů, kteří se přihlásí v modulu Události v ISITu 
a 1 zástupce SK AS FIM 
- příští akademický rok se budou rozvrhovat učebny pro samostatnou práci studentů, bude 
také zváženo pokrytí těchto učeben signálem WiFi    

• st. Vejsadová – v anketě o zachování nebo zrušení studijních indexů je asi 56% studentů, 
kteří se do ankety zapojili, pro jejich zachování 

• st. Košťál – informace o umístění laviček do aleje před budovu A  
 
Usnesení: 

AS FIM schvaluje: 

1. Výroční zprávu o činnosti FIM za rok 2008. 
2. Výroční zprávu o hospodaření FIM za rok 2008. 
3. Rozpočet FIM na rok 2009. 

 
Hlasování o usnesení: 8 pro návrh – 0 proti 
Usnesení přijato jednomyslně. 
   
 
 
        RNDr. Pavel Pražák, Ph.D.  

             předseda AS FIM 
 
 
 
Zapsal: Pavel Pražák 
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